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QUINTA ACTA DEL CONSELL D’ADOLESCENTS DE SITGES 

CURS 2020 – 2021 
 
 
 

Degut a la situació actual de pandèmia amb el virus Covid-19 fem la reunió de manera 

telemàtica utilitzant la plataforma zoom. 

La reunió comença a les 18h del 6 d’abril del 2021. Es reuneix en sessió ordinària el 1r 

CONSELL D’ADOLESCENTS DE SITGES, a la qual concorren els següents consellers i 

conselleres: 

M.R.G, E.T.T, J.S.B, D.O.G,       N.P.B, D.G.R, E.M.E. 

Per part de l’Ajuntament hi compareixen la coordinadora Rocío Martín Garcia i també 

coordinadora Mercè Rosselló Sastre en substitució de la Carolina Martínez García. 

 

 
Excusen la seva absència: la I.A.A, N.R.G 

 

En Dylan García comenta que no li arriben els enllaços de les reunions, però que els 
propers els demanarà pel grup de Whatsapp si no li arriben. 

 
La Judit.S comenta que ella no està ficada al grup de Whatsapp i la Nora.P li explica que 
és perquè ningú tenia el seu contacte que si se'l facilita, l'afegeix al grup. Ho envia pel xat 
del zoom. 

 
Comencem parlant sobre com ha anat la recerca d'informació i comenten que no han pogut 
anar a l'OAC perquè durant Setmana Santa no obren i que tampoc esta obert a les tardes 
que  és quan ells poden acudir. 

 
La Mercè i la Rocío busquen la informació de l'horari a la web i consta que l'OAC obre de 
dilluns a divendres de 8:30 a 14:30 h i els dijous de 16 a 18:30 h. 

 
La Mercè comenta que no s'han de fiar dels horaris que posi a Google sinó que han de 
buscar a la web principal. 

 
 
Comencem amb l'ordre del dia: 
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1. Lectura i aprovació de la segona acta 
 
La Rocío pregunta si algú vol llegir i primer llegeix la Nora.P, continua  la Erika.T i finalitza 
en Diego. O 

 
En finalitzar la lectura, la Rocío pregunta si aproven l'acta o si veuen algun error i l'Erika 
s'adona que en la tercera fulla, cinquena frase el seu nom està escrit amb "C" en comptes 
de amb "K" i seguidament la Rocío s'adona que en l'última fulla posa consell d'infants en 
comptes d'adolescents, la Rocío es compromet a canviar-ho. 

 
Si canviem això s'aprova per unanimitat. 

 
2. Recull de la informació 

 
La Mercè comenta que, ja que no tenim la informació de l'OAC de quin/a regidor/a ens pot 
ajudar a portar endavant aquest projecte, començarem a exposar en quins punts han 
pensat posar els punts de càrrega. 

 
La mar ha aportat que en els següents llocs: 

 
- Plaça Catalunya 
- Plaça del pou Vedre 
- Hort de can falç 
- Can Robert 
- La Fragata 
- Can Pei 
- Passeig Ribera 
- Espai Jove 

 
En Diego ha aportat en els següents llocs: 

 
- Espai Jove 
- Parc Terramar 
- Cap de la vila 
- Passeig 
- Can Robert 
- Institut Benaprès 
- Plaça Catalunya 
- Fragata 
- Guineu 
- Pavelló 
- Consum 
- Carrefour 
- Zona Nova 
- Plaça Espanya 
- Hort de can falç 
- Estació 
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Per poder seguir endavant amb la Mercè obre la web de l'Ajuntament i mostra als joves 
tots els regidors i en quin departament treballen perquè ells pensin a quin regidor se li 
haurà de demanar la informació. Tots estan d'acord en el fet que el regidor que 
necessitem és el Sr Jaume Monasterio Miró, la Mercè es compromet a enviar-li un email 
per convocar-lo per la propera sessió. 

 

 
3. Desenvolupament del projecte 

 

S'obre debat 
 
L'Erika proposa que es posin a dins de tots els instituts i la mercè reforça que estaria molt 
bé que es posessin als instituts. 

 
La Mar està d'acord de què es posi a la zona nova (Can Pei). 

 
La Nora exposa que dins dels instituts serà complicat que els deixin, que haurien de fer 
una carta als instituts explicant el projecte. 

 
L'Erika afegeix que seria molt bona idea que a més dels carregadors es posessin unes 
gàbies de metall per guardar els patinets (aparcament de patinets) que funcionessin 
ficant un euro per exemple com els carriots de la compra. 

 
La Mercè pregunta si hi ha carregadors universals i en Dylan es posa a la recerca de la 
informació, ja que creu que sí. 

 
L'Erika proposa que si no són universals es podria posar carregadors amb diferent 
clavilles. La Judith i la Nora comenten que és millor que cadascun porti el seu carregador. 
 
Finalment es parla que han de ser punts de càrrega per patinets i mòbils i que cadascú 
porti el seu carregador, en el cas dels mòbils també es podran carregar per port USB i a 
poder ser que funcionin amb energia solar i tinguin acumuladors d'energia. 

 
Encara no sabem on posar-los i com s'ha de saber ja on els volem, la Mercè es 
compromet a fer un cribratge dels punts proposats anteriorment. 
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4. Votació de sessió extraordinària amb Regidor/a 
 
Ells mateixos proposen fer la sessió extraordinària el dimarts 20 d’abril i estem tots d’acord. 

 

 
5. Partició del treball 

 
La Mercè comenta que hem de posar-nos les piles i que per la propera sessió han     de portar 
imatges de com volen que siguin els punts de càrrega i el mapa amb els    llocs on es posaran 
els punts de càrrega. 

 

6. Precs i preguntes 
 
Com que no hi ha més temes ni aportacions, aixequem la sessió a les 19:50h 

 
 
 
 
 

 
Rocío Martín García Mercè Rosselló Sastre 

Coordinadora d’Adolescents Coordinadora d’adolescents 


